
ZADVOR
Zadnje čase je bilo veliko se-

stankov v naši KS posvečenih
poimenovanju ulic v naseljih, ki
so bile dctelej tretirane kot vasi.
To so Sadinja vas, Podmolnik in
Zavoglje. O imenih ulic in po-
razdelitvi so veliko govorili v
komisiji in kasneje na kar dveh
zborih krajanov, toda zadeva še
ni dokončana, ker se je zapletlo
pri poimenovanju ulic v Sadinji
vasi, Sostrem in Dobrunjah. Za-
plet je v tem, ker so nekateri kra-
jani Sadinje vasi zahtevali, da bi
še naprej ostali vaščani, prebi-
valci takoimenovane »Črne
ulice« v Sosirem pa se niso stri-
njali, da bi se njihovo naselje
imenovalo ulica po bratih Alič,
ker ta ulica še ni javna. Vsi last-
niki hiš imajo namreč dele ulice
pred svojimi hišami še vedno v
lasti in tako ulica ni javna. Enako
je tudi v Dobrunjah med Litijsko
cesto in Cesto II. grupe odredov;
ulico med njima so hoteli poime-
novati po alpinistu Alešu Kuna-
verju. Tudi tamkaj so lastniki hiš
hkrati lastniki zemljišča, pokate-
rem teče njihova ulica. No, pre-

pričani smo, da se bo z razume-
vanjem tudi to uredilo.

Upokojensko društvo Zadvor je
zgubilo svojega predsednika — Rudi
Strnad je umrl. Odstopil pa je tiidi
podpredsednik in tako se je drušlvo
znašlo v »brezvladju«. Zalo so se
čiani izvršnega in nadzornega odbora
sešli in sklenili, da je Ireba poiskati
vršilca dolžnosli predsednika do
nove letne konference, na kateri bi
dokončno našli zamenjavi za oba
manjkajora. Konferenca bo predvi-
doma še ta mesec.

Tudi Turislično društvo je imelo
letos svojo redno in volilno konfe-
renco. Na njej so izvolili večidel nove
člane izvršnega in nadzornega od-
bora ter komisije. Kljub slabemu
vremenu je bila konferenca dobro
obiskana. Društvo bo naprej vodil
Milan Burnik.

KRAJANOM ZADVORA
V RAZMISLEK

Dvorana v zadružnem domu je za-
puščena, radiatorje centrabie peči za
ogrevanje je razdejala zmrzal. Tako
ni uporabna, ker je ni moč ogrevati.

Denarja za popravila in kuijavo ni.
Prcdlagam, da bi se vscdli za mizo
predstavniki krajevne skupnosti, Tu-
rističnega, šporlnega in upokojen-
skega drušlva in sedogovorili ozdru-
žitvi sredstev, lako da bi dvorano

spef usposobili za nadal̂ ijo rabo.
Predvsem pa bo treba fud razmisliti o
nabavi miz. ki jih potrebujemo ob
raznih priložnostih. Iniciativo za to
pa bi vsekakor morala dati KS Zad-
vor. ALOJZ KASTELIC


